

# Bulletin

## **Main Plumbing and Draining System Shut Down 99 Bank Street Building Sun Life Financial Centre**

To accommodate a major refit of the building's water valves and drain lines, the 99 Bank building will be closed on Sunday, August 20<sup>th</sup> from 12:00 Noon to 4:00 pm.

The closure is required as all washrooms and kitchens will be unusable during this period.

Thank you for your cooperation. Should you have any questions or concerns, please do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Sean O'Sullivan  
GENERAL MANAGER

August 16, 2017

# Bulletin

## **Fermeture du système principal de plomberie et d'égout Édifice du 99, rue Bank Centre Financière Sun Life**

Afin de permettre la réfection des principales conduites d'eau et d'égout de l'édifice, l'immeuble du 99, rue Bank sera fermé le dimanche 20 août entre 12 heures et 16 heures.

Cette interruption est nécessaire, car il sera impossible d'utiliser les toilettes et les cuisines pendant ce temps.

Nous vous remercions de votre collaboration. Pour de plus amples renseignements, n'hésitez pas à communiquer avec notre bureau au 613.236.6452.

Sean O'Sullivan  
GESTIONNAIRE GÉNÉRAL

Le 16 août 2017



Notre Engagement le Service